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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 2/2021 

 

Datum konání: 30. 3. 2021 

Místo konání: On-line  

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  16.00 – 17.15  

 

Program jednání: 

 

1. Obhlídka městského parku – individuálně do začátku komise   

2. Adaptační opatření  

3. Úprava okolí pomníku Sv. Čecha v městském parku 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé 

 

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Obhlídka městského parku – individuálně do začátku komise 

 

Členové komise provedli individuálně před začátkem jednání komise obhlídku v městském 

parku v souvislosti s ukončením prací prováděných za účelem redukce keřových skupin 

vyrůstajících podél středového chodníku. Práce byly provedeny v měsíci březnu technickými 

službami dle schváleného návrhu a v souladu s vydaným povolením odboru životního 

prostředí. Ohlasy občanů jsou vesměs kladné a provedené práce splnily svůj účel. Další 

obhlídka parku ke zjištění stavu a dalšího rozvoje keřových skupin bude provedena na podzim 

tohoto roku.   
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2. Adaptační opatření  

 

Ing. Blažek informoval komisi, že město Kyjov vystavilo objednávku spolku Voda Lidé 

Krajina ke zpracování generelu – návrhů opatření v boji proti suchu. Na základě této 

skutečnosti proběhlo dne 3. 3. 2021 jednání se zástupci spolku, kde byla diskutována podoba 

a postupy ke zpracování generelu. Dne 9. 4. 2021 ve 13.00 hod. proběhne se zástupcem 

spolku obchůzka po objektech ve vlastnictví města ke zmapování možných návrhů řešení 

v boji proti suchu na těchto objektech. 

Na částečné finanční pokrytí nákladů za zpracování generelu požádalo město o dotaci 

z rozpočtu Jihomoravského kraje. Do dne jednání komise nebylo o žádosti města rozhodnuto.   

 

 

3. Úprava okolí pomníku Sv. Čecha v městském parku  

 

Komise na podnět občana Kyjova diskutovala možnost úpravy okolí pomníku Sv. Čecha 

v městském parku, zejména možnost výsadby květinových záhonů v jeho okolí. K této 

problematice a možnosti úpravy bude provedena obhlídka za účasti Ing. Šimečka z TS Kyjov. 

Mgr. Lungová v této souvislosti navrhla také výsadbu květin v kruhovém záhonu v blízkosti 

pomníku a doporučila při úpravě a výsadbě spolupracovat s Ing. Lattenbergem. 

 

 

4. Kontrola úkolů  

 

 

 Obnova polní cesty od vodojemu u silnice do Bukovan do „Sobůlského“ lesa 

 Vodičkova louka 

Ing. Berka informoval komisi, že v záležitosti případných směn pozemků probíhají jednání na 

úrovni pana starosty s pachtýřem předmětných pozemků.      

 

 Obnovení značení NS 

Mgr. Veverková sdělila, že proběhlo jednání s panem Plachým z odboru rozvoje města 

v záležitosti podání žádostí o dotace k provedení obnovení značení (program rozvoje 

venkova).  

 

Mgr. Lungová navrhla k posouzení vznik nových cest: 

- od lesoparku přes pole směrem k bývalému smeťáku, 

- od bývalého smeťáku směrem do zahrad k Nětčicím. 

 

PaedDr. Navrátil upozornil v této záležitosti na majetkové poměry k pozemkům v těchto 

lokalitách.  

 

Na příští jednání komise připraví odbor majetku informaci o majetkových poměrech.  
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 Memorandum s Povodím Moravy 

Ing. Berka informoval komisi, že odborné připomínky byly předány na sekretariát starosty, 

další jednání proběhne dle možností Povodí Moravy.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá, podklady zajistí Mgr. Veverková a Mgr. Lungová. Termín: 30. 4. 2021 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Přesunuta na vhodnou dobu po zmírnění současné epidemické situace.    

 

 Problematika odchytu holubů 

Informace podal Ing. Blažek. Dle evidence technických služeb bylo za měsíc únor odchyceno 

celkem 103 holubů a za měsíc březen 77 holubů. Od začátku zahájení odchytu (září 2020) 

bylo odchyceno celkem 366 holubů.  

Projekt k podpoře hnízdění poštolky obecné byl z důvodu nemoci a na žádost ornitologa p. 

Šimečka odložen na podzim 2021.     

 

 

5. Kácení dřevin 

 

Komise byla informována o kácení následujících havarijních dřevin:  

 ul. Nerudova – torzo lípy, javor  

 

Ing. Blažek dále informoval komisi o zahájeném správním řízení o povolení kácení topolů na 

břehu Kyjovky v prostoru parteru před gymnáziem na pozemku Povodí Moravy. Mgr. 

Veverková doplnila o informaci, že kácení topolů bylo odborem životního prostředí povoleno 

a byly stanoveny podmínky náhradní výsadby.   

 

Mgr. Bednaříková upozornila na kácení dřevin na ul. Vrchlického v souvislosti s chystanou 

celkovou rekonstrukcí ulice. 

 

 

6. Různé 

 

Mgr. Veverková 

 vznik 2 až 3 parkovacích míst u vjezdu na Boršovské louky - Ing. Berka projedná s p. 

Pekárkem,  

 instalace cedulky „Zákaz vstupu“ na lávku (jez) přes Kyjovku v lokalitě u basebalového 

hřiště - Ing. Blažek prověřil na Povodí Moravy možnost změny uvedené tabulky na 

tabulku „Vstup na vlastní nebezpečí“. Tato změna je možná pouze za podmínky, že město 
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Kyjov převezme do správy uvedenou lávku. Bylo konstatováno, že přebírat do správy 

města další majetek není žádoucí, 

 Evropský spolek půdy – Mgr. Veverková a RNDr. Ambrozek připraví základní informace 

o uvedeném spolku na příští jednání komise, 

 VKP V Podsedkách – jednání s p. Seluckým ve věci spásání některých ploch. Do 15. 4. 

2021 bude předsedovi komise předán návrh, ve kterém budou vyspecifikovány plochy  

určené ke spásání. Následně může být vypsán záměr města, ke kterému se zájemce 

přihlásí, 

 upozornila na změnu hospodaření v některých lesích, kde hospodaří LČR a sousedí s lesy 

v majetku města, 

 upozornila na lípy napadené jmelím u chudobince v Nětčicích. 

 

Mgr. Bednaříková 

 dotazovala se, zda se chystá revitalizace parku na Seifertově náměstí. Odbor majetku 

prověří na odboru rozvoje města. Ing. Lattenberg doporučil při případné revitalizaci 

postupovat koncepčně. Mgr. Lungová upozornila na lípy napadené jmelím. 

 

Mgr. Lungová 

 navrhla nainstalovat na komín mlékárny konstrukci, která by umožnila hnízdění čápů – 

Ing. Berka navrhl nejdříve prověřit záměry města v této lokalitě, zda komín zůstane nebo 

bude demolován, 

 dotazovala se na provedení řezů (komparativních, výchovných) u nových výsadeb stromů 

– bude ověřeno na TS, 

 dotazovala se na provedení prořezávek v lesíku v Polámaných – bude ověřeno na TS,  

 seznámila komisi s mezioborovým projektem „Obnova výmladkového hospodaření“ a 

navrhla prezentaci řešitelů projektu na KŽP, popř. navázání spolupráce s městem.  

Ing. Berka 

 informoval komisi, že z důvodu úmrtí člena KŽP Ing. Pavla Celého jmenovala RM na 

svém jednání dne 29. 3. 2021 novým členem KŽP pana Ing. Svatopluka Kudláče, 

 na základě výběrového řízení byl jmenován do funkce vedoucího střediska zeleň na 

Technických službách Kyjov pan Ing. František Svoboda. 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: ------  

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  29. 4. 2021, 16:00 hod.  

      

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 


